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Møtenotater: 
Møtet var innkalt på lovlig måte. Møtet var kunngjort i distriktets lokalaviser, og dokumentene 
var utlagt til ettersyn på kommunens hjemmeside. 

Kommunestyret dro besøk til kulturskola og fikk se og høre teater, piano og fiolin. 

Som settevaraordfører ble Siv Anita Johnsen Brekke enstemmig valgt. 

Ordfører Marlen Rendall Berg og settevaraordfører Siv Anita Johnsen Brekke ledet møtet. 

26 av 27 representanter var tilstede. 

Kommunalsjef Terje Valla fungerte som kommunedirektør. 

Det var ingen merknader til innkalling. 

Orientering fra Salten Kultursamarbeid v/fagleder Hege Næss Klette og prosjektleder Steinar 
Pleim Johansen i Salten i Bodø 2024 

Merknader til dagsorden: 

· Orienteringer fra ordfører 
· Orientering ang. budsjettprosess 
· Orientering om kommuneplanen 
· Ordfører har tanker om fravær 
· Orientering om Vestmyra skole 
· Kathrine Moan Larsen (AP): 

1. Brannberedskap i Sulitjelma - Status 
2. Lokaler til ungdomsklubben i sentum - Status 
3. Offentlig bad i Sulitjelma. Åpent en dag i uka? 

· Hilde Dybwad (AP): 
Kirkelig organisering. Har Fauske svart på høringen? 

· Veronika Ormåse (SP): 
Ber om å få orientere om aldersvennlige lokalsamfunn 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

Orienteringer fra ordfører: 

· Ordfører og Geir Mosti har deltatt på KS høstkonferanse i Bodø 
· Ordfører og varaordfører har deltatt på USS årsmøte 
· Ordfører har deltatt på klimamøte i Bodø 
· Ordfører, prosjektleder Sjunkhatten folkehøgskole, Anne Stenhammer og Geir Mosti 

har deltatt på møte med regjering og Storting i Oslo i forrige uke. Ordfører planlegger 
utvidet info ang. Sjunkhatten i neste møte. 

· Budsjettsignal er sendt fra formannskapet til kommunedirektør. 
Alle partier legger fram forslag i formannskapsmøtet, slik at de kan legges ut til 
offentlig ettersyn. 

· 17. og 18. november vil formannskapet og gruppelederne delta robeknettverksmøte i 
Bodø 

· Budsjettprosessen - Oppdatert tiltaksliste vil bli sendt til de som tidligere har fått dette 
· Kommuneplanen skyves på, slik at den behandles i februar til neste år og ikke i 
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desembermøtet i år 
Det vil bli avholdt et folkemøte 30. november 

· Ordfører vil be kommunestyret ta stilling til retningslinjer for gyldig fravær. Vil komme 
som sak så snart den er ferdig. 

· Formannskapet og gruppelederne vil delta på et møte med Statsforvalteren 17. 
november i Bodø 

 

Svar på spørsmål: 

Kathrine Moan Larsen: 
1. Ordfører svarte. Kan ikke trekke oppsigelser. Stillingene er utlyst. Ordfører og 
kommunedirektør skal ha møte med Salten Brann. Hvis permanente løsninger er på plass, 
kan det bli midlertidige løsninger fra Fauske. 
2. Ordfører svarte. Ordfører er også bekymret. 
Kommunedirektør svarte. Er bekymret. Er i dialog med det nye styret i LHL ang. LHL-bygget 
på Teletunet. Det er ikke kommet til enighet. Enhetsleder kultur og klubbleder ser på lokaler til 
diverse arrangement. Kulturtunet på Teletunet skal etableres. 
3. Enhetsleder kultur svarte. Det ble ikke mulighet for drift med frivillige organisasjoner. 
Foreløpig har vi vedtak om kommunale midler til drift av Fauskebadet ut 2021. Midler til 
fortsatt drift må legges inn i budsjett for 2022.  Hvis det skal bli drift i Sulitjelma bad, må det 
reduseres tilsvarende i Fauskebadet for å holde det innenfor nåværende rammer. Sulitjelma 
Bad mangler en ansatt i forhold til den opprinnelige (og forskriftsmessige) bemanningen, men 
man avventer ev. nyansettelse inntil budsjettet er vedtatt. 

 
Hilde Dybwad: 
Kommunedirektør svarte. Vi får mange høringer i løpet av året. Det har ikke vært mulighet til 
å prioritere denne. Det er nå lagt inn en ny rutine hvor ordfører og kommunedirektør får en 
oversikt over høringer 2 ganger i måneden. 

 

Orientering - Budsjett og økonomiplan v/kommunalsjef Kariann Sørdahl 
Vil komme ny tiltaksliste 

Orientering - Vestmyra skole - Status v/enhetsleder Erik Alvestad 
Særlig utfordring på sykefravær 
 
Orientering om aldersvennlige lokalsamfunn v/Veronika Ormåsen 
 
Status om kommuneplanen v/samfunnsplanlegger Liss-Ane Simonsen 
 
Elisabeth Sollihaug (AP) fikk innvilget permisjon fra og med sak 107/21. 

 
 
UNDERSKRIFTER: 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 
 
Fauske 05.11.21 
 
 
Berit Vestvann Johnsen 
formannskapssekretær 
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Marlen Rendall Berg 
ordfører 

representant representant 

 
Protokollen er godkjent av kommunestyret i møte nr           den  
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Saksliste 
 

Saksnr. Sakstittel  
103/21 Godkjenning av møtebok  

104/21 Delegerte saker i perioden  
105/21 Referatsaker i perioden  

106/21 Detaljregulering for Finneidgata 19  
107/21 Detaljregulering for del av Granveien  

108/21 Søknad om opsjon på tomt - Terminalveien Øst - JPRD 
AS 

 

109/21 Tilstandsrapport for grunnskolen 2021  
110/21 Felles ansvar i Salten - ekstra ressurs  

111/21 Utnevning av medlem i regionalt råd for Bodø2024  
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103/21: Godkjenning av møtebok 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Møtebok nr. 7/2021 godkjennes. 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 103/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Møtebok nr. 7/2021 godkjennes. 

 
 
 
104/21: Delegerte saker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 104/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Delegerte saker tas til orientering. 

 
 
 
105/21: Referatsaker i perioden 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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KOM- 105/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Dokumentene tas til orientering. 

 
 
 
106/21: Detaljregulering for Finneidgata 19 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 12.10.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Finneidgata 19 med følgende endringer: 

· Arealene f_VFV1/2 endres til bebyggelse og anlegg – andre typer anlegg 
· Innenfor BBB3 settes maksimal kotehøyde til 15,5 m 
· Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata skal justeres til målsatt 

bredde 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Finneidgata 19 med følgende endringer: 

· Arealene f_VFV1/2 endres til bebyggelse og anlegg – andre typer anlegg 
· Innenfor BBB3 settes maksimal kotehøyde til 15,5 m 
· Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata skal justeres til målsatt 

bredde 

 
Plan- og utviklingsutvalg 12.10.2021: 
 
 
Behandling: 
Plan- og utviklingsutvalget dro på befaring til Finneidgata. 
 
Kirsti Ellingsen (SP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Det foreslås kotehøyde på 15,5 m på alle bygg, altså bygg BBB 1 - 5. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling innledning og kulepunkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling kulepunkt 2 ble vedtatt med 3 (2AP, 1H) mot 2 (2SP) 
stemmer avgitt for SP's tilleggsforslag. 
Kommunedirektørens forslag til innstilling kulepunkt 3 ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 111/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for Finneidgata 19 med følgende endringer: 

· Arealene f_VFV1/2 endres til bebyggelse og anlegg – andre typer anlegg 
· Innenfor BBB3 settes maksimal kotehøyde til 15,5 m 
· Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata skal justeres til målsatt 

bredde 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
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Behandling: 
Forslag til vedtak fra Høyre, Arbeiderpartiet og Fremskrittspartiet, foreslått av Ketil Skår, 
Høyre 
Med hjemmel i plan og bygningsloven § 12 - 12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til detaljregulering for Finneidgata 19 med følgende endringer: 
* Arealene f_VF1/2 endres til bebyggelse og anlegg - andre type anlegg. 
* Innenfor BBB3 settes maksimal kotehøyde til 15,5 m. 
* Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata justeres til målsatt bredde. 
* Alle krav fremsatt i rekkefølgebestemmelsene skal utføres for utbyggers regning og være 
gjennomført før ny bebyggelse tas i bruk. 

 
Forslag til vedtak i fra SP, foreslått av Karl Gunnar Strøm, Senterpartiet 
Med hjemmel i plan og bygningslovens $ 12-12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til 
Detaljregulering for finneidgata 19 med følgende endring. 
* Arealene f_vf1/2 endres til bebyggelse og anlegg - andre typer anlegg. 
* Innenfor BBB1 til BBB5 settes maksimal kotehøye til 15,5 m. 
* Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata justeres til målsatt bredde. 
* Alle krav fremsatt i rekkefølgebestemmelsene skal utføres for utbygggers regning og vêr 
gjennomført før ny bebyggelse tas i bruk. 

 
Forslag fra Rødt til sak 106/21, foreslått av Per-Gunnar Kung Skotåm, Rødt 
Fauske kommunestyre kan ikke slutte seg til innstilling i sak 106/21 
Innsigelser fra berørte beboere knyttet til utsyn og innsyn, den framtidige forringing av 
bokvalitet, forverrede trafikksikkerhetsforhold og brudd på bestemmelsene om byggefrihet i 
strandsonen tilsier at innstillingen ikke kan støttes med det innholdet som foreligger. 

 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig forkastet. 
R's forslag fikk 3 (1KRF, 2R) stemmer og ble forkastet. 
SP's forslag fikk 6 (4SP, 2SV) stemmer og ble forkastet. 
H/AP/FRP's forslag fikk 17 (8AP, 3FRP, 5H, 1SP) stemmer og ble vedtatt. 
 
Per-Gunnar Skotåm (R) vil sammen med 2 andre vurdere om det skal kreves lovlighetskontroll i 
saken.  
 
KOM- 106/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan og bygningsloven § 12 - 12 godkjenner Fauske kommunestyre det 
fremlagte forslag til detaljregulering for Finneidgata 19 med følgende endringer: 
* Arealene f_VF1/2 endres til bebyggelse og anlegg - andre type anlegg. 
* Innenfor BBB3 settes maksimal kotehøyde til 15,5 m. 
* Tegnet bredde i plankart for vei opp til Finneidgata justeres til målsatt bredde. 
* Alle krav fremsatt i rekkefølgebestemmelsene skal utføres for utbyggers regning og være 
gjennomført før ny bebyggelse tas i bruk. 

 
 
 
107/21: Detaljregulering for del av Granveien 
 
Vedtak som innstilling fra Plan- og utviklingsutvalg - 12.10.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for del av Granveien. 
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for del av Granveien. 
 

 
Plan- og utviklingsutvalg 12.10.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
PLUT- 112/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for del av Granveien. 
 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 107/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12 -12 godkjenner Fauske kommunestyre 
det framlagte forslag til detaljregulering for del av Granveien. 

 
 
 
108/21: Søknad om opsjon på tomt - Terminalveien Øst - JPRD AS 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.10.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

1. JPRD AS innvilges opsjon på F/K/1-2 og F/K/1-3 beliggende på Terminalveien øst 
næringsområde med en opsjonsavgift på kr 100 000.- 
 
2. Opsjonen er gyldig i 9- ni - måneder fra vedtaket er gjort. 
 
3, Ved innløsing av opsjon og salg til opsjonshaver, fratrekkes innbetalt opsjonsavgift 
kjøpesummen. 

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. JPRD AS innvilges opsjon på F/K/I-2 og F/K/I-3 beliggende på 
Terminalvegen Øst næringsområde. 

2. Opsjonen er gyldig i 9 – ni – måneder fra vedtak er gjort. 
3. Ved innløsning av opsjon og salg til opsjonshaver, fratrekkes innbetalt 

opsjonsavgift kjøpesummen. 
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Formannskap 21.10.2021: 
 
 
Behandling: 
Forslag fra Høyre, Senterpartiet og Fremskrittspartiet, foreslått av Ketil Skår, Høyre 
1. JPRD AS innvilges opsjon på F/K/1-2 og F/K/1-3 beliggende på Terminalveien øst 
næringsområde med en opsjonsavgift på kr 100 000.- 
 
2. Opsjonen er gyldig i 9- ni - måneder fra vedtaket er gjort. 
 
3, Ved innløsing av opsjon og salg til opsjonshaver, fratrekkes innbetalt opsjonsavgift 
kjøpesummen. 
 

 
H/SP/FRP's forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 106/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. JPRD AS innvilges opsjon på F/K/1-2 og F/K/1-3 beliggende på Terminalveien øst 
næringsområde med en opsjonsavgift på kr 100 000.- 
 
2. Opsjonen er gyldig i 9- ni - måneder fra vedtaket er gjort. 
 
3, Ved innløsing av opsjon og salg til opsjonshaver, fratrekkes innbetalt opsjonsavgift 
kjøpesummen. 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Fomannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 108/21 Vedtak: 
Vedtak: 

1. JPRD AS innvilges opsjon på F/K/1-2 og F/K/1-3 beliggende på Terminalveien øst 
næringsområde med en opsjonsavgift på kr 100 000.- 
 
2. Opsjonen er gyldig i 9- ni - måneder fra vedtaket er gjort. 
 
3. Ved innløsing av opsjon og salg til opsjonshaver, fratrekkes innbetalt opsjonsavgift 
kjøpesummen. 

 
 
 
109/21: Tilstandsrapport for grunnskolen 2021 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.10.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

Tilstandsrapport for grunnskolene i Fauske kommune tas til orientering.  
           
Strategiplan for Fauskeskolen videreføres, og skal revideres i løpet av 2022.   
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Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
           

Tilstandsrapport for grunnskolene i Fauske kommune tas til orientering.  
           
Strategiplan for Fauskeskolen videreføres, og skal revideres i løpet av 2022.   
 

 
Formannskap 21.10.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
FOR- 101/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

Tilstandsrapport for grunnskolene i Fauske kommune tas til orientering.  
           
Strategiplan for Fauskeskolen videreføres, og skal revideres i løpet av 2022.   

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Enhetsleder skole orienterte. 
Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 109/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Tilstandsrapport for grunnskolene i Fauske kommune tas til orientering.  
           
Strategiplan for Fauskeskolen videreføres, og skal revideres i løpet av 2022.   

 
 
 
110/21: Felles ansvar i Salten - ekstra ressurs 
 
Vedtak som innstilling fra Formannskap - 21.10.2021 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommune ber Regionrådet iverksette tilsetting av ekstra ressurs i Felles 
Ansvar Indre Salten, med kontorsted Fauske. 

 
2. Fauske kommune ber Regionrådet om at finansieringsmodell 2 velges, med fast 

grunnbeløp og fordeling etter antall innbyggere.  

 
3. Økt kontingent i prosjektperioden på fire år, til sammen utgjør det kr 170 125, 

skal innarbeides i økonomiplanen for 2022 – 2025 i Fauske kommune med de 
gjeldende beløpene for år 1. – 4 i prosjektperioden.  

 
4. Etter prosjektperioden skal tiltaket Felles Ansvar ikke automatisk inngå som et 

fast tiltak som fører til budsjettøkning. Dette skal særskilt behandles som en sak 
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der kommunen skal vurdere hvorvidt tiltaket skal inngå som en varig driftsutgift. 
Saken fremmes til Fauske kommunestyre senest i budsjett 2026, dvs i år fire i 
prosjektperioden.  

 
Kommunedirektørens forslag til innstilling: 
 

1. Fauske kommune ber Regionrådet iverksette tilsetting av ekstra ressurs i Felles 
Ansvar Indre Salten, med kontorsted Fauske. 

 
2. Fauske kommune ber Regionrådet om at finansieringsmodell 2 velges, med fast 

grunnbeløp og fordeling etter antall innbyggere.  

 
3. Økt kontingent i prosjektperioden på fire år, til sammen utgjør det kr 170 125, 

skal innarbeides i økonomiplanen for 2022 – 2025 i Fauske kommune med de 
gjeldende beløpene for år 1. – 4 i prosjektperioden.  

 
4. Etter prosjektperioden skal tiltaket Felles Ansvar ikke automatisk inngå som et 

fast tiltak som fører til budsjettøkning. Dette skal særskilt behandles som en sak 
der kommunen skal vurdere hvorvidt tiltaket skal inngå som en varig driftsutgift. 
Saken fremmes til Fauske kommunestyre senest i budsjett 2026, dvs i år fire i 
prosjektperioden.  

 
 
Formannskap 21.10.2021: 
 
 
Behandling: 
Ronny Borge (H) stilte spørsmål med egen habilitet. Han er styreleder for Felles Ansvar. 
Marlen Rendall Berg (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun er med i styret for Salten 
Regionråd. 
Nils-Christian Steinbakk (AP) stilte spørsmål med egen habilitet. Han har behandlet saken i 
Salten Regionråd. 
Steinbakk ble enstemmig erklært habil. 
Berg og Borge ble enstemmig erklært inhabile. 
 
Kommunedirektørens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
FOR- 100/21 Vedtak: 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Fauske kommune ber Regionrådet iverksette tilsetting av ekstra ressurs i Felles 
Ansvar Indre Salten, med kontorsted Fauske. 

 
2. Fauske kommune ber Regionrådet om at finansieringsmodell 2 velges, med fast 

grunnbeløp og fordeling etter antall innbyggere.  

 
3. Økt kontingent i prosjektperioden på fire år, til sammen utgjør det kr 170 125, 

skal innarbeides i økonomiplanen for 2022 – 2025 i Fauske kommune med de 
gjeldende beløpene for år 1. – 4 i prosjektperioden.  
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4. Etter prosjektperioden skal tiltaket Felles Ansvar ikke automatisk inngå som et 

fast tiltak som fører til budsjettøkning. Dette skal særskilt behandles som en sak 
der kommunen skal vurdere hvorvidt tiltaket skal inngå som en varig driftsutgift. 
Saken fremmes til Fauske kommunestyre senest i budsjett 2026, dvs i år fire i 
prosjektperioden.  

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Marlen Rendall Berg (SP) stilte spørsmål med egen habilitet. Hun er medlem av styret i Salten 
Regionråd. 
Berg ble enstemmig erklært inhabil med hjemmel i forvaltningslovens § 6 første ledd e). 
 
Formannskapets innstiling ble enstemmig vedtatt. 
 
KOM- 110/21 Vedtak: 
Vedtak: 

1. Fauske kommune ber Regionrådet iverksette tilsetting av ekstra ressurs i Felles 
Ansvar Indre Salten, med kontorsted Fauske. 

 
2. Fauske kommune ber Regionrådet om at finansieringsmodell 2 velges, med fast 

grunnbeløp og fordeling etter antall innbyggere.  

 
3. Økt kontingent i prosjektperioden på fire år, til sammen utgjør det kr 170 125, 

skal innarbeides i økonomiplanen for 2022 – 2025 i Fauske kommune med de 
gjeldende beløpene for år 1. – 4 i prosjektperioden.  

 
4. Etter prosjektperioden skal tiltaket Felles Ansvar ikke automatisk inngå som et 

fast tiltak som fører til budsjettøkning. Dette skal særskilt behandles som en sak 
der kommunen skal vurdere hvorvidt tiltaket skal inngå som en varig driftsutgift. 
Saken fremmes til Fauske kommunestyre senest i budsjett 2026, dvs i år fire i 
prosjektperioden.  

 
 
 
111/21: Utnevning av medlem i regionalt råd for Bodø2024 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

Som Fauske kommunes medlem i regionalt råd for kulturhovedstad Bodø2024 
utnevnes: 

· Enhetsleder kultur 
 

 
Kommunestyre 04.11.2021: 
 
 
Behandling: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
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KOM- 111/21 Vedtak: 
Vedtak: 

Som Fauske kommunes medlem i regionalt råd for kulturhovedstad Bodø2024 
utnevnes: 

· Enhetsleder kultur 

 
 
 
 


